
Verslag wijkschouw De Rips 16 april 2024 

 

Aanwezigen voor gemeente: 

- Michiel van Veen (burgemeester) 

- Peter Callaars (Coördinator buitendienst) 

- Tom Tielemans (Vakspecialist groen en toezichthouder) 

- Grad Welten (Gebiedsbeheerder) 

- Rob van der Kuijlen (Beleidsmedewerker Verkeer) 

- Claire Laudij (Beleidsmedewerker Openbaar Beheer) 

Gestart op de Mr. Hertsigstraat, D’n Eik om 18:30 uur. Er zijn 4 inwoners aanwezig, waarvan 

2 leden van het dorpsoverleg. 

 

Locatie 1:  Bellemakerstraat 

Vraag:  Inwoner is de bewoner van 1 van vier 

huizen die hier ca. 2,5 jaar geleden zijn 

aangebouwd. Het groenperceel en de haag 

aan de overkant worden niet onderhouden 

door de gemeente. 

Antwoord:  Er stonden paaltjes in de berm, waardoor de 

maaier er niet bij kon. Die paaltjes zijn 

verwijderd. De maaier had hier al moeten maaien en snoeien.  

Actie: Er wordt contact opgenomen met Senzer, zodat hier alsnog gemaaid en 

gesnoeid wordt. Er wordt gekeken of dit stuk goed in het systeem staat. 

 

Locatie 2: Ripsestraat: 

Vraag: Het is voor inwoners onduidelijk wat 

er is gaat gebeuren met de chicane. 

De voorrangsborden waren eerst 

weg, maar zijn weer terug. Er zouden 

ook aanpassingen worden uitgevoerd 

aan de chicane.  

Antwoord: De borden waren in overleg met 

inwoners weggehaald, omdat dat mogelijk de voorrangssituatie duidelijker zou 

maken. Dit bleek in de praktijk niet zo te zijn. Daarom zijn de borden weer 

teruggeplaatst. Aanpassing van de chicane staat nog dit kwartaal gepland.  

  



Vraag: Het valt een bewoner aan de Ripsestraat op 

dat er dagelijks 1 of meerdere auto’s ter 

hoogte van de oostelijke bushalte keren. Ze 

vraagt zich af of er misschien borden bij de 

rotonde verkeerd of onduidelijk zijn? 

Antwoord: Terwijl we de situatie ter plekke bekijken 

vermoeden we dat het zou kunnen zijn dat 

de in-/uitrit van de Lambertweg niet goed zichtbaar is. Bij een herinrichting van 

de Ripsestraat, zal gekeken worden hoe deze inrit duidelijker aangegeven kan 

worden, bvb. met een plateau. Dit zal dan in overleg met aanwonenden 

gebeuren. 

Actie: We zullen vooruitlopend op aanpassingen aan de Ripsestraat onderzoeken of 

de bebording aangepast kan worden. 

 

Vraag: De stoep langs het fietspad achter de 

oostelijke bushalte is beschadigd. 

Actie: Hier zal een werkbon voor worden gemaakt 

voor de buitendienst. 

 

 

 

Locatie 3: Kerkhofpad 

Vraag: Dit pad is erg donker. Er staan weinig 

lantaarnpalen en de lantaarnpalen die er 

staan zijn oud. Vooral het begin en einde 

van het pad is erg donker. 

Antwoord: Na checken in het systeem blijkt dat de 

grond van dit pad van de parochie is, maar 

dat de verlichting wel in beheer van de 

gemeente is. Dat zal betekenen dat de verlichting meegaat in het ombouwen 

van alle verlichting naar LED. Daarmee zal de helderheid van het licht 

verbeteren. We verwachten dat hiermee het pad voldoende verlicht wordt. 

Indien daarna blijkt dat het pad alsnog te donker is dan mag hiervan een 

melding worden gemaakt via Melding openbare ruimte | Gemeente Gemert-

Bakel, het liefst met een foto in de donkere situatie. 

 

Algemeen:  Er wordt opgemerkt dat men heel blij is met de permanente groenafvalkorven 

in De Rips. 

Antwoord: De uitrol van de groenafvalkorven in de rest van de gemeente is gestart.  


